
Město Příbram Pro 'ednáníZM
Odbor vnitřních věcí dne: 22.04.2024

Název bodu jednání:

Rezignace pana Tomáše Dvořáčka na funkci člena Výboru pro územní plánování

Předkládá: Rada města Příbram

Zpracovala: Mgr. Ivana Novotná-Kuzmová, DiS., vedoucí
O-

Projednáno: v RM dne 02.04.2024, R.usn.č.0313/2024

Text usnesení RM:
Rada 1) bere na vědomí

rezignaci pana Tomáše Dvořáčka na funkci člena Výbom pro územní plánování ke dni 25.03.2024.

2) ukládá
OW zařadit uvedený materiál do programu zendání ZM dne 22.04.2024.

Napsala: Ivana Makošová

-

Návrhy na usnesení:
ZM bere na vědo

rezignaci pana Tomáše Dvořáčka na funkci člena Výboru pro územní plánování ke dni
25.03.2024.

Důvodová zpráva
Dne 18.03.2024 obdržel pan starosta Mgr. Jan Konvalinka e-mailem rezignaci pana Tomáše Dvořáčka
na členství ve Výboru pro územní plánování. Pan Dvořáček byl Odborem vnitřních věcí vyzván
kzaslání této rezignace elektronicky (e-mailem) s uznávaným elektronickým podpisem, písemným
podáním nebo pomocí datové schránky, protože rezignace zaslaná pouze pomocí „prostého" e-maílu
nesplňuje zákonné požadavky a nelze k ní přihlížet. Na tuto výzvu pan Dvořáček reagoval tím, že
zaslal tuto rezignaci pomocí datové schránky dne 25.03.2024 (příloha č. 1). Odstoupení (rezignace) je
účinné okamžikem jeho doručení/oznámení a nelze je tak vzít zpět.

Co se týká formy odstoupení (rezignace), zákon o obcích žádnou právní úpravu neobsahuje. Ačkoliv
má toto jednání veřejnoprávní povahu, je třeba vzhledem kabsenci výslovné úpravy vzákoné o
obcích pro jeho formu (účinky, platnost) aplikovat obecnou úpravu právního jednání, obsaženou
vobčanském zákoníku. Dle 5 561 občanského zákoníku k platnosti právního jednání učiněného
v písemné formě se vyžaduje podpis jednajícího.

Odbor vnitřních věcl obdržel informaci, že politické hnutí ANO 2011 nebude do Výboru pro územní
plánování navrhovat žádného jiného člena (příloha č.2).
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Vážený pane starosto,

tímto rezignuji na členství v Komisi Smart City a Výboru pro územní plánování.
Členství je bohužel nad mé nynější časové možností.

Děkuji ,
T. Dvořáček

L
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Ivana Makošová
——

Od: Jan Konvalinka
Odesláno: 21. března 2024 10:10
Komu: Ivana Makošová; Zuzana Tahadlová
Předmět: FW: rezignace

Vážení,

tímto si dovoluji informovat, že nenavrhujeme žádného náhradníka za odstupujícího člena komise a výboru pana
Dvořáčka.

S pozdravem

Mgr.Jan Konvalinka

starosta města
T: 318 402 228 |
E: jan.konva|inka©pribram.eu

Městský úřad Příbram

Tyršova 108, 261 19 Příbram |
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—---—Original Message-—-—-

From: TomasDvoracek—
Sent: Monday, March 18, 2024 4:09 PM

To: Jan Konvalinka <Jan.KonvaIinka©pribram.eu>
Subject: rezignace

tímto rezignují z komise smart city a vyboru pro uzemni plánování a to k dnešnímu dnu.

Dekuji Tomas Dvoracek

[Strana]


